
 

Investeringsäskande 2022 

 

 

Projektets 
benämning 

Upprustning av matsal 

Verksamhet Kostenheten, Strandenskolan 

Skattefinansierat? Ja Avgiftsfinansierat? Vilken verksamhet?  
  
Tilläggsäskande till redan befintlig investering? Om ja, vilket objekt? 

Nej 

 

Projektets beskrivning och motivering 

 

Tidigare har gjorts en ljudmätning i matsalen på Strandenskolan då både personal och elever upplever 

att det är för hög ljudnivå under lunchen och inga tidigare åtgärder är gjorda, för att få en tystare 

matsal skulle man kunna sätta upp ljudabsorbenter både i tak och på väggar vilket blir en rätt stor 

kostnad. 

Även bord och stolar skulle kunna bytas ut till annat material samt att dagens bord är väldigt slitna och 

svåra att hålla hygieniska, stolsbenen skulle också kunna ha bättre material/ljuddämpning. 

Även serveringsdisken är sliten och behöver åtgärdas/förnyas samt att man skulle behöva ändra plats 

och utförande för att få till ett bättre flöde. 

Andra hängande armaturer skulle också kunna ge en minskad ljudnivå samt öka trivseln i matsalen 

tillsammans med gardiner 

 

1. Ljudabsorbenter 
 

2. Bord och stolar 
 
3. Serveringsdisk  
 
4. Armaturer och gardiner 
 

 
  



 

Tillhör investeringen ett redan befintligt politiskt beslut? Om ja, vad har beslutats? 

Nej 

Samband till andra pågående projekt? T.ex. Fastighet – tekniska, inredning - verksamheten 

 

Ekonomiska konsekvenser 

Nettokostnader för projektet, kr  

Kostnader kr (inkl. egna timmar, ev. 
kostnader för tillstånd, utbildning etc.): 

500 000 

Intäkter kr (Förväntat bidrag, 
anslutningsavgifter etc.) 

 

  

Budget total för investeringen 

(2022 samt ev. tidigare/framtida år) 
 

 

Effekt på framtidens driftbudget: 

Ökade årliga driftkostnader på grund av:  

              ”                           ”      med ca. kr:   

Minskade årliga driftkostnader på grund av:  

              ”                           ”      med ca. kr:  

 

Förslag är diskuterade med: Resultat: 

  
  
  

Teknisk chef Kostchef skriver ett investeringsäskande för 2022 

Konsekvens om investeringen inte genomförs: 

Det är ett arbetsmiljöproblem för personalen men även eleverna påverkas av den höga ljudnivån. 

Skulle flödet på serveringsdisken ändas skulle risken och känslan för att bränna någon när man byter 

kantiner minskas och leda till en bättre arbetsmiljö likväl som bord och stolar som förutom att hjälpa 

till att minska ljudnivån med rätt material också skulle bli lättare att rengöra. 

 


